
VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN DE
RAAD VOOR TOERISME VAN DINSDAG 5 DECEMBER 2023

Aanwezig: Van Hoorick Marina (schepen), Lambrechts Hugo (voorzitter), Rotthier Wendy
(ondervoorzitter), D’Haese René, De Bruyn Clement, De Clercq Rudi, De Leenheer Koen, De
Paepe Luc, De Rooze Maria, De Vreese Rita, Dierick Gerda, Duré Magda, Goossens Gerry,
Heyvaert Leen, Inghels Charlotte, Melkebeek Jenny, Pensaert Nicole, Saeys Edda, Santon Lieve,
Schelfhout Linda, Terryn Johan, Van Bockxlaer Bram (op uitnodiging), Van Caneghem Arie,
Vanderherten Guy, Van Hecke Raoul, Verstraeten André, Wauters Norbert

Verontschuldigd: Baeyens Franky (ondervoorzitter), Bielen Erik, De Caluwé Eliane, De Donder
Maxim, Laureys Petra, Macharis Marita, Roegiers Jan, Van De Velde Guy, Van Deursen
Marie-Jeanne, Verspecht Ann

Afwezig: Blot Cecile, Dierick Marie-Madeleine, Everaert Elza, Hoste Geert, Laheyne Harry, Maes
Johan

Verslag: Wendy Rotthier

1. Welkom

2. Kajakberging (Bram Van Bockxlaer)

Berging voor kajak, kano of sup langs de oever van de Durme t.h.v. de Veerstraat, waar
reeds steiger is voorzien. De stad is reeds akkoord met deze locatie. Er zijn verschillende
mogelijkheden:

- open rek zonder afdak (nadelen: blootstelling UV, gevoelig voor vandalisme),
kostprijs ca. 5.000 euro

- gesloten box
- open berghok met afdak

Voor eigenaars van een kajak die hun materiaal voor langere periode veilig kunnen
stallen. Onderhoud zou gebeuren door initiatiefnemers, contactgegevens moeten op
het vaartuig aanwezig zijn.

Er worden heel wat vragen gesteld over het beheer en risico op vandalisme. Suggestie
wordt gedaan om kajaks te stallen in de opbergruimte van de sportdienst, op die
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manier is er controle en kunnen de kajaks eventueel ook uitgeleend worden aan
scholen.

De RvT ondersteunt het idee voor dit initiatief, alleen zal er nog moeten nagedacht
worden over de praktische organisatie, beheer en potentiële risico’s (o.a. vandalisme)
beperken.

3. Verslag vorige vergadering 05/10/2023

Arie vraagt of zijn mededeling in de vorige vergadering omtrent het herstel van de
bruggen in Moerbeke in twijfel werd getrokken. Leen licht toe dat dit zeker niet het
geval is, in de vorige vergadering werd namelijk bevestigd dat de Schepen de Vlaamse
Waterweg zou contacteren om hier bevestiging te krijgen op een officiële manier.

Het verslag wordt goedgekeurd.

4. Financieel verslag

Spaarrekening: 21.655,02 euro
Zichtrekening RvT: 3.140,17 euro
Zichtrekening PTF: 22.219,98 euro
In kas: 121,44 euro

Voornaamste uitgaven sinds de laatste vergadering:
49 euro aperitiefwandeling Beeldig Lokeren, 100 euro geschenkmanden Koveken, 36
euro drank gidsenvergadering, 146 euro drank chocoladewandeling, 180 euro Sint.
Inkomsten: 200 euro bijdrage stadsbestuur voor teambuilding gidsen en 2.450 euro
terugbetaling door de stad voor onze zomeractiviteiten.

5. Voorbije werking

- 15/10 Oost-Vlaamse Molendag: 183 bezoekers
- 15/10 Aperitiefwandeling Beeldig Lokeren: volzet; er was helaas iets misgelopen

met de online inschrijvingen waardoor er een verkeerde startplaats werd
aangegeven, de gedupeerden hebben hun inschrijvingsgeld terug gekregen.

- 19/11 Aperitiefwandeling Chocoladewandeling: 2 groepen, volzet

6. Komende werking

- 8-9/12 Kerstmarkt
- 9/12 City trail
- 14/12 Algemene vergadering Toerisme Waasland
- 25/01/2024 Fietstocht moord op Serafin Spitaels: start op Groentemarkt, er volgt

nog een mail met verdere info. Rudi vraagt of de RvT kan tussenkomen in de
afrekening om afsluitend iets te gaan drinken.

7. Ontslagnemende leden

Luc Bontinck, Loes Verleyen en Lea Van Hoorick hebben ontslag genomen uit de RvT.
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8. Werkgroep programmatie Parktheaterfestival zondag 26 mei 2024

Er werd al samengekomen voor het opstellen van een programma, aan het concept
verandert niks. De werking heeft 5.000 euro subsidie gekregen van de provincie
Oost-Vlaanderen als ‘toeristisch evenement’.

9. Samenvatting gidsenvergadering 13/11/2023

Zie verslag van de gidsenvergadering meegestuurd met dit verslag.

Na de 20ste editie zal Hugo stoppen met de organisatie van de kermisdagfietstocht te
trekken, hij wil wel nog verder meewerken. Hij vraagt om te kijken voor een nieuwe 3de
gids die zijn plaats kan innemen.

10. Update controle picknickbanken

Charlotte heeft alle info verzameld, de staat van de banken valt goed mee alleen
moeten ze na de winter eens goed opgepoetst worden. De Broederschool zal
gecontacteerd worden of zij dat opnieuw willen doen, zoniet zal naar een andere
oplossing gezocht worden. Het gedichtenbord op Oudenbos zal vervangen worden
want de tekst is niet meer leesbaar.

11. Meest Verdienstelijke Lokeraar 2023

Suggesties vanuit de RvT:

- Maria De Bock (stuurt foto’s naar het weerbericht op VRT waardoor Lokeren
meermaals in de picture komt op nationale televisie);

- molenaarskoppel Maria en Clement zijn ook meermaals in de actualiteit
gekomen;

- vzw Hoogland

12. Nationaal Park Scheldevallei

Stad Lokeren, gemeente Moerbeke en gemeente Waasmunster behoren niet tot het NP.

13. Nieuwjaarsbijeenkomst 21 januari 2024 in ‘t Meersdael

De officiële uitnodiging volgt nog.

14. Update aanlegsteiger haven en Daknam

Er zal een betere trap met handgrepen geïnstalleerd worden op de grote steiger in
Daknam. Dit zal aangekocht worden begin volgend jaar zodat dit vanaf volgend
vaarseizoen (maart 2024) in gebruik kan genomen worden.

In de toekomst zal er waarschijnlijk ook een nieuwe aanlegsteiger komen achter de
voormalige pastorij in Daknam dorp.

Er werd ook gevraagd aan de sportdienst om de kajaksteigers beter op te volgen en
onderhouden.
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Leen deelt mee dat de investering in nieuwe steigers als eerste belangrijkste punt in de
inspiratienota wordt opgenomen om één groot investeringsproject te doen.

15. Volgende vergadering op dinsdag 19 maart 2024

16. Volgende bijeenkomst dagelijks bestuur op vrijdag 8 maart 2024

17. Varia en rondvraag

- Er wordt gevraagd om een overzicht te maken welke adviezen de afgelopen
legislatuur werden genomen en wat de uitkomst hierop was.

- De Gentse barge komt in 2024 niet naar Lokeren omdat dit niet in het budget
voor 2024 werd opgenomen. Er wordt gevraagd of vanuit de RvT een tocht met
de Gentse barge geprefinancieerd kan worden. Leen zal zich hierover verder
informeren.

- Bij Bes en Bloem is er vrijdag 8/12 een wintermarkt.
- Fotograaf van de tentoonstelling ‘Lokereirs’ (Freek De Backer) stelt voor om met

de leden van onze raad een begeleide rondleiding te doen.
Voorstel voor data: zondagen 4 of 11 februari 2024, definitieve datum wordt nog
bevestigd.

- Er wordt gevraagd of Rudi onze groep eens kan rondleiden in Huis Janssens in
2024.

Volgende vergadering van de Raad voor Toerisme op dinsdag 19 maart 2024 om
19u30 in lokaal C van het Cultureel Centrum.
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